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Z Á P I S 

   

 z jednání kolegia děkana  

             dne 12. října 2022 

 

 

Přítomni: 

 

 

doc. Kříž, prof. Musílek, doc. Trojovský, prof. Hubálovský, Ing. Kostrová, 

doc.  Bogusch dr. Studnička, dr. Lipovský, Ing. Svoboda, Mgr. Skoupilová 

Hosté:  

Omluveni: 

 

dr. Musílek, dr. Cimler, Ing. Mourková, prof. Kuča, prof. Krejcar 

Program: 1) Informace z kolegia rektora (doc. Kříž) 

2) Informace z oblasti tvůrčí činnosti (doc. Trojovský) 

3) Informace z oblasti zahraničí (prof. Musílek) 

4) Informace z oblasti studijní (dr. Musílek) 

5) Informace z oblasti rozvoje (prof. Hubálovský) 
6) Informace z oblasti ekonomické (Ing. Kostrová) 

7) Informace z projektového oddělení (Ing. Svoboda) 

8) Různé 
 

Pan děkan doc. Kříž zahájil zasedání kolegia děkana.  

 

Kontrola úkolů z minulého kolegia: 
 

1. Zaslat návrhy na nové hodnotitele NAÚ – splněno   

2. Připravit plán podpory strategického řízení na rok 2023 – splněno  

3. Zaslat návrhy na ocenění studentů a vědců – splněno 

4. Doplnit tabulku k doplnění 1-2 vědců na ocenění – splněno 

5. Doplnit hlasování do tabulky k Modulu 1 – Biblio – splněno 

6. Zajistit příjezdy studentů/akademiků z Ukrajiny a Kosova – částečně splněno 

7. Reakreditace studijních programů – trvá 

 

K bodu 1) – Informace z kolegia rektora – doc.  Kříž 

• Byly vyhlášeny ceny ve studijní agendě – Cena ministra školství, mládeže a tělovýchovy 

pro vynikající vzdělávací činnost na vysoké škole pro rok 2022; Cena vlády pro nadaného 

studenta za rok 2022 k ocenění mimořádných výsledků výzkumu, experimentálního vý-

voje a inovací; První ročník Studentské soutěže o vydání nejlepších magisterských 

diplomových prací knižně a Vznik nového Stipendijního fondu Akademie MenART prof. 

Boženy Viskupové a Aleny Vikové „Comenium musicum“. 

• Diskutuje se téma „Kritických studijních programů pro Ukrajince“. 

• Byl připraven nový Akreditační řád UHK, změny byly projednány v RVH a předloženy AS 

UHK. S tím souvisí nové metodické materiály k akreditacím. 

• Máme k dispozici evaluační zprávu IEP EUA, bude prezentována na AO 2.11.  
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• UHK obdržela novelu zákoníku práce, byly obeslány tajemnice fakult s možností tuto no-

velu připomínkovat.  

• UHK připravuje novou koncepci sportu na UHK. 

• Zpracovává se plán realizace strategického záměru 2023. 

• Probíhají jednání aglomerace ITI a aglomerace Hradubicko. 

• Upravuje se stipendijní řád, úprava mj. zohledňuje různé financování stipendií. 

• Plánují se výzvy OP JAK pro rok 2023.  

• V letošním roce bude vypsána výzva „PhD infra“, která by měla být spuštěna v říjnu 2022 

a ukončena v květnu 2023.  

• Dr. Prouza se dotázal, jak to vypadá s Gender equality plan univerzity – budeme potřebo-

vat pro GA ČR a na Horizon. 

• Doc. Vaníček se dotázal na rozvoj kampusu a financováním opravy budovy PdF. 

• Výběrová komise k M2017+ Modulu projednala návrhy z jednotlivých fakulta a provedla 

konsensuální výběr. Výsledkem je 12 návrhů, z čehož PřF  má jeden. 

• Fakulty obdržely prováděcí materiály ke zjednodušení procesu pro jmenování zahranič-

ních vědeckých pracovník v pozicích „hostující profesor“. 

• Proběhl 2. ročník PhD kurzu. 

• Členský poplatek Transfera je od 1. ledna 2023 zvýšen z 10.000 Kč na 25.000 Kč.  

• Proběhla jednání s CUIP s cílem smluvně zajistit provádění kvalitní komercionalizace na-

šich know-how. 

• Na konci září byla vyhlášena výzva pro projekty Erasmus+, termín odevzdání projekt byl 

stanoven na konec ledna.  

• Mezinárodní poradní komise proběhne v listopadu online formou, této MPK končí funkční 

období, příprava komise pro další období je v procesu. 

• Byl zahájen kurz ČJ pro zahraniční zaměstnance. 

• Do vyřešení právních sporů nelze využívat bufet na budově A. 

• Byla vydána Směrnice o příspěvcích důchodového připojištění.  Děkanské rozhodnutí/vý-

nosy byly zrušeny. 

• Elektronizace inventarizace na UHK je pánovaná na rok 2024. 

• Byl předložen kvartální soupis vyplacených stipendií. 

• Dne 15. 11. proběhne společenský večer UHk a to v Kongresovém centru Aldis. 

• V září proběhla akce Seš-lost na UHK, Bc. Pajer ji hodnotil pozitivně, také proběhla Noc 

vědců, Mgr. Novák poděkoval za aktivní přístup všem, kteří se aktivně na akci podíleli akci 

hodnotil jako velmi zdařilou. 

• Projekt NPO se ze strany MŠMT velmi komplikuje, v tuto chvíli není ani rozhodnutí, ani 

příručka pro příjemce. 

  

Doc. Kříž 

• Studium s červeným diplomem ukončilo 21 studentů, tito obdrží stipendium.  

• Na základě rozhodnutí kvestora se teplota snížila v místnostech na všech budovách na 20 

stupňů (původně bylo 22 stupňů).  

• V roce 2023 by mohl být nárůst financí pro UHK. 

• Pokud si studenti z jiných fakult v rámci Erasmu vyberou předmět z naší fakulty, je nutno 

se domluvit na podmínkách např. proplácení výuky. 



čj. DPřF/202/22 
 

str. 3/4 
 

K bodu 2) – Informace z oblasti tvůrčí činnosti – doc. Trojovský  

• Projekty Excelence  PřF a SV – je nutno dočerpat do konce listopadu. 

• Připravujeme k vyhlášení výzvu k podávání projektů Excelence PřF na rok 2023.  

• Do modulu M1 jsme předložili osm návrhů – impaktované publikace, hodnotící komise 

UHK z námi navržených IF publikací nakonec vybrala jen jeden výsledek. 

• Na fakultě máme aktuálně čtyři postdoky financované z DKRVO, kteří odevzdali řádně 

vyplněné zprávy za 3. kvartál roku 2022 (všichni mentoři vyjádřili s jejich prací spoko-

jenost).  

• Dnes proběhne vědecká rada PřF, na programu máme habilitační řízení dr. Michala 

Musílka a profesorské jmenovací řízení doc. Klímové. 

• Prorektor Krejcar připravil nový metodický pokyn pro přijímaní hostujících profesorů 

UHK. 

 

K bodu 3) – Informace z referátu zahraničí – prof. Musílek 

• UHK a PřF navštívila delegace z Kochi University of Technology, promítl přítomným pre-

zentaci činností, kterými se zabývají. Je možné vysílat na dlouhodobé i krátkodobé 

stáže studenty do Japonska, a naopak japonské studenty přijmout na PřF. Nabídka sti-

pendií z Kochi University of Technology bude vyvěšena na web PřF. 

• Byla zahájena výuka AJ pro zaměstnance, poběží po celý zimní semestr. 

• V úterý 11. 10.  proběhlo jednání k DD programům iniciované p. prorektorkou doc. Ma-

rešovou, kde bylo projednáváno, jak přistupovat k vykazování těchto programů v rámci 

mobilit. 

 

K bodu 4) – Informace z oblasti studijní – Dr. Musílek 

• Vedoucím kateder budou rozeslány k připomínkování Pravidla a podmínky přijímacího 

řízení pro ak. rok 2023-2024. Po zapracování případných připomínek předáme Akade-

mickému senátu PřF k projednání a schválení. 

• Deadline pro přihlášky ke studiu na UHK bude 31. března 2023. 

• Stipendium pro ukrajinské studenty se statutem dočasné ochrany bude jednotně ve 

výši 12.500,- Kč měsíčně za říjen, listopad a prosinec 2022; z této částky si budou platit 

i ubytování (tj. budou bez nároku na ubytovací stipendium). Na PřF je pouze jeden stu-

dent s tímto statutem. 

• Počet zapsaných nových studentů 1. ročníku na PřF meziročně poklesl o 2 %. 

• V prosinci bude opět tradiční akce „Čertovské experimenty“. Kristýna Vávrová rozešle 

katedrám informace k organizaci akce a časovému plánu. 

 

K bodu 5) - Informace z oblasti rozvoje – prof. Hubálovský 

• Informoval, že elektroměry budou umístěny do rohových rozvoden v každém patře bu-

dovy, tedy celkem 16 elektroměrů. 

 

K bodu 6) – Informace z oblasti ekonomické – Ing. Kostrová 

• Proběhla schůzka u kvestora, na níž se řešila otázka energií, problematika rekonstruo-

vaného bufetu na budově A, končící podpory velkých zařízení včetně servisu IT zařízení, 

tzn. navýšení o cca 7 mil. Kč v r. 2023 – podíl nákladů pro PřF cca 1,1 mil. Kč. UHK 
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obdrželo dotaci z Královéhradeckého kraje ve výši 16 mil. Kč na projektové dokumen-

tace po dobu 4 let. Proběhne modernizace auly na budově A, návrh hradit z jiných 

zdrojů (PPSŘ, NPO, nábyteček). Návrh FIMu: je třeba se zamyslet a přepracovat zasta-

ralé ukazatele v rozpočtu, ukazatel S+Z, zahrnutí projektů, stanovit pevná pravidla, 

nutná dohoda všech součástí. 

• Pošle VK aktuální přehled čerpání rozpočtu kateder včetně mzdových nákladů za září. 

 

 

K bodu 7) – Informace z projektového oddělení – Ing. Svoboda 

• 26.10. bude vyhlášena výzva v rámci nového programu TAČR Sigma, navazuje na pro-

gram Éta, hlavní žadatel může být UHK. 

• S dr. Cimlerem pracuje na přípravě komercializace výsledků tří výzkumných projektů. 

• NPO – indikátory jsou k roku 2024, v pořízení IT techniky bude nutno snížit hodnoty 

indikátorů z důvodu zvýšení cen. Zpoždění vydání Rozhodnutí ze strany MŠMT má do-

pad na plánované harmonogramy (diskutovány konkrétní termíny v rámci SC A3 a A4). 

• V rámci snahy konsorcia o získání podpory na e-DIH ve druhé výzvě jsme obdrželi po-

žadavek součinnosti při marketingu aktivit relevantních pro e-DIH. 

• Osloví Mgr. Vetterlovou v souvislosti vypořádáním se s firmou Ella-CS, s.r.o. (projekt 

Trio). 

 

K bodu 8) – Různé 

• Prof. Musílek konstatoval, že je nutno, aby TPO hlásilo jakékoliv zásahy, opravy atd. s ča-

sovým předstihem. 

• Dr. Studnička sdělil, že ve nech 19. a 20. října proběhnou volby do Akademického senátu 

PřF, dne 2. listopadu pak volba kandidáta na děkana PřF UHK.  

• Dr. Lipovský – ve čtvrtek proběhne Sněm RVŠ, poté podá informace. Z materiálů k projed-

nání ho zaujalo téma chybějícího střednědobého výhledu v rozpočtu MŠMT, zmínil se 

o porovnání spotřeby elektřiny jednotlivých vysokých škol na jednoho pracovníka a porov-

nání mezd akademických pracovníků s regionálním školstvím a průměrem vysokoškolsky 

vzdělaných pracovníků.  

• Doc. Kříž sdělil, že vývoj mezd na VŠ je zpracován detailně, dá se rozklíčovat po fakultách.  

 

Úkoly: nebyly zadány 

  

  

 
  

 

 

Zapsala: Bc. Ilona Lankašová                                                                     

 

 

 

doc. RNDr. Jan Kříž, Ph.D. 

děkan Přírodovědecké fakulty UHK 
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